
 
 
 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

31.08. 2016                                            м. Черкаси                         № 12/6 

        
 

спільного засідання постійних комісій       

обласної ради з питань: соціально- 

економічного розвитку, бюджету та  

фінансів; розвитку інфраструктури та 

 житлово-комунального господарства  
 
 

Всього членів комісій  -   22  

На засіданні присутні  -   14 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів – Легойда С.М. 

голова  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального господарства – Кокодзей В. М. 

голова  постійної комісії з питань  

 

Члени комісій: Боднарук В.В., Буданцев Р.П., Булатецький М.І.,  

                         Далібожак В.М.,  Далібожак І.С., Кулініч В.В., Лихошерст С.,   

                           Мушієк М.Г., Павличук В.М., Підгорний А.В., Погорілий В.Г.,  

                         Яріш А.А.  

 

ВІДСУТНІ  члени комісій: Волкович В.М., Зуєнко В.Л., Коломієць В. В.,  

                           Копійченко В.П.,  Коротков О. Г., Овчаренко С. А., Сахно А.П.,           

                         Футима А.Ф. 

 

На засідання комісії запрошені:  

Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів  

                                         обласної державної адміністрації; 

Синільник Сергій Анатолійович – тимчасово виконуючий обов’язки  

                                          начальника управління   транспорту,              

                                             дорожнього господарства та оборонно-промислового  

                                          комплексу обласної державної адміністрації;  

 



Якубов Руслан Арсенович – виконуючий обов’язки начальника служби  

                                            автомобільних доріг у Черкаській області. 

 

У засіданні взяли участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко В.П., депутати обласної ради  Воронов С.П.,       Костюченко В. О., 

Озірний О.А., Сілко Л.А. 

 

Головувала на засіданні Легойда С.М. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про обласну програму фінансування ремонту доріг державного 

значення, які проходять територією області. 

 

Доповідає: 

Синільник 

Сергій Анатолійович 

- т.в.о. начальника управління   транспорту,                                           

дорожнього господарства та оборонно-промислового 

комплексу облдержадміністрації 

 

 

СЛУХАЛИ:  

          Синільника С.М. - Про обласну програму фінансування ремонту доріг 

державного значення, які проходять територією області. 

Текст виступ додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Якубов Р.А., який повідомив про те, що на балансі Служби  

автомобільних доріг у області обліковуються   6 142,8 км автомобільних доріг 

загального користування, з яких:  1 770,7 км державного значення та 4 372,1 км 

місцевого значення. До складу об’єктів транспортної інфраструктури області 

входять 509 мостів  та шляхопроводів. 

Після осінньо-зимового періоду 2015-2016 років ямковістю вражено        

2 562 км автодоріг області  42,9%), загальною площею 960 тис. м
2
,  із яких:               

852 км доріг державного значення, на яких зафіксовано 222,9 тис. м
2  

ямковості. 

Близько 505 км доріг області потребують проведення робіт з поточного 

середнього ремонту та 586 км – із капітального ремонту. 

Незадовільний стан автомобільних доріг  є результатом украй низького 

рівня фінансування дорожнього господарства області, яке протягом останніх 

років коливається на рівні від 15 до 20 відсотків від науково обґрунтованої 

потреби. У той же час, за останні десятиліття значно збільшилась            

інтенсивність руху автомобільного транспорту, в тому числі                                          

і великовагового. Автомобільні дороги, які побудовані переважно                                

у 80-х та 90-х роках минулого століття, не розраховані на навантаження                                           

від сучасних великовагових автомобілів, загальна вага яких часто досягає                    



60 тонн. Внаслідок руху останніх відбувається інтенсивне руйнування 

дорожнього покриття автомобільних доріг загального користування. 

Доповідач відповів на запитання присутніх на засіданні. 

В обговоренні взяли участь:  

Далібожак І.С., якого цікавили питання здійснення контролю за 

ефективністю використання коштів та можливість проведення тестування 

відремонтованих ділянок шляху. 

      

Озірний О.А., який запитав чи передбачено ремонт дороги у                      

с. Ротмистрівка Смілянського району. 

 

Лихошерст С.В., якого цікавило питання чи передбачено програмою 

фінансування ремонту доріг у Чорнобаївському районі. 

 

Далібожак В.М., яка поцікавилась питаннями проведення тендерів та  

попросила зробити уточнення по деяких термінах. 

  

Воронов С.П., який запитав про наявність проектно-кошторисної 

документації на всі об’єкти, що зазначені в переліку для фінансування. 

 

Мушієк М.Г., якого цікавили питання хто буде проводити ремонт доріг, 

як визначається черговість ремонту доріг - яку дорогу потрібно робити в першу 

чергу, а також чи відповідатимуть відремонтовані дороги основним 

експлатаційним вимогам та нормам. 

 

Булатецький М.І., який висловив стурбованість щодо поганого стану 

доріг в цілому по області та особливо звернув увагу на їх катастрофічний стан у 

Драбівському та Золотоніському районах. Навів приклад позитивного 

вирішення питання проведення ямкового ремонту дороги біля села Маліївка у  

Чорнобаївському районі.   

 

Кокодзей В.М., який вніс пропозицію доповнити проект рішення обласної 

ради поклавши контроль за його виконанням  також на постійну комісію 

обласної ради з питань   розвитку інфраструктури та житлово-комунального 

господарства. 

 

Легойда С.М., яка запропонува підтримати внесену обласною державною 

адміністрацією обласну програму фінансування ремонту доріг державного 

значення, які проходять територією області, зміни до проекту рішення щодо 

покладання контролю за виконанням рішення також на постійну комісію 

обласної ради з питань   розвитку інфраструктури та житлово-комунального 

господарства і рекомендувати розглянути питання на позачерговій сесії 

обласної ради. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: висновок 12/6/1 додається до протоколу. 

"За" -  14, "Проти" - 0, "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 

Головуюча на засіданні – 

голова  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                       С.М. Легойда  

 

 

Голова  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                     В. М. Кокодзей  

 

 

Секретар  постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів                                                                       А.А. Яріш  

 

 

Секретар  постійної комісії з питань розвитку  

інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                     В. М. Далібожак 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

спільного засідання постійних комісій обласної ради  

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

і з питань розвитку інфраструктури та житлово-комунального  

господарства                                                                                                                    

 
 

31.08.2016 м.Черкаси          № 12/6/1          

 

Про обласну програму фінансування 

ремонту доріг державного значення, які 

проходять територією області 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійні комісії  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів і з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства    розглянули  поданий 

обласною державною адміністрацією проект рішення ,,Про обласну програму 

фінансування ремонту доріг державного значення, які проходять територією 

області“.  

Заслухавши та обговоривши інформацію тимчасово виконуючого 

обов’язки начальника управління   транспорту,   дорожнього господарства та 

оборонно-промислового комплексу обласної державної адміністрації 

Синільника С.А. щодо проекту рішення ,,Про обласну програму фінансування 

ремонту доріг державного значення, які проходять територією області“, 

постійна комісія  вирішила: 
 

1. Підтримати внесену обласною державною адміністрацією обласну 

програму фінансування ремонту доріг державного значення, які проходять 

територією області. 

2. Пропонувати внести до проекту рішення обласної ради ,,Про обласну 

програму фінансування ремонту доріг державного значення, які проходять 

територією області“ такі зміни:  

пункт 3 викласти в такій редакції: «Контроль за виконанням рішення 

покласти на постійні комісії обласної ради з питань розвитку інфраструктури та 

житлово-комунального господарства, з питань   соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів». 

3. Рекомендувати розглянути питання ,,Про обласну програму 

фінансування ремонту доріг державного значення, які проходять територією 

області“ на позачерговій сесії обласної ради. 

 

Голова постійної комісії  з питань                                           С. Легойда 

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів  

Голова постійної комісії   з питань                                          В. Кокодзей 

розвитку інфраструктури та 

житлово-комунального  господарства                   

 


